
Beste griffie,

Na onze fractievergadering nog enkele vragen voor bij de begrotingsbehandeling (woensdag               
2 november 2022), hopelijk kunnen we het antwoord nog voor de vergadering ontvangen.

Sinds een aantal jaren is het (na het volgen van de juiste procedures) binnen Kaag en Braassem 
mogelijk om een kleine windmolen (maximaal zo’n 15 meter) te plaatsen bij een agrarisch bedrijf om 
daarmee de bedrijfsvoering te verduurzamen. Wij hebben hierover enkele vragen:

1. Hoeveel aanvragen zijn er de afgelopen vijf jaren geweest voor het plaatsten van een kleine 
windmolen bij agrarische bedrijven en hoeveel zijn er vergunt? 

2. Zijn er ook aanvragen geweest voor andere locaties dan agrarische locaties en hoe wordt hier 
dan mee omgegaan?

3. Is er binnen de landelijke of provinciale regels ruimte voor verruiming van de mogelijkheden 
kleine windmolens te plaatsen (bijvoorbeeld ook bij niet agrarische bedrijven of woningen in 
het buitengebied)?

Met vriendelijke groet,

Peter van Dijk
Raadslid
VVD Kaag en Braassem


